
 

Eniacs användarförening 
 

Användarföreningens styrelsemöte 2023-12-08 
 

Plats: Teamsmöte 

Närvarande: Patrik Samin (ordförande), Lena Andersson, Birgitta Hyttring-Lundqvist, Hannele 

Lundberg, Carina Lundström, och Heléne Samuelsson 

Annika Lindgren och Anders Wahlandt från Eniac (punkt 1-4) 

Ej närvarande: Pernilla Lundkvist  

 

1. Inledning 

Mötet öppnades och alla hälsades välkomna. 

 

2. Presentation och enskilda förväntningar 

Var och en av de närvarande presenterade sig och sin bakgrund samt redovisade sina 

förväntningar.  

 

3. Användarföreningens syfte 

Enligt stadgarna är föreningens ändamål är att verka för förbättringar av 

gemensamma datarutiner och utgöra en kontaktyta för användarna.   

Föreningen verkar för sitt ändamål genom att: 

• i samråd med Eniac diskutera förslag till ändringar av de olika 

delprogrammen.  

• att bevaka medlemmarnas intressen gentemot Eniac AB. 

 

Efter en runda sammanfattar den nya styrelsen att föreningen ska tillsammans med 

Eniac verka för att systemet utvecklas med användarna i fokus. Föreningen ska vara 

en kanal för användarnas önskemål och bidra med dialog och prioriteringar av 

felrättning och nyutveckling av Avenys olika delprogram, som gynnar merparten av 

användarna.  

 

4. Förbättringsområden 

Ett identifierat förbättringsområde är information om användarföreningen och hur 

den ska nås lättare för föreningens medlemmar samt bättre dialog med nationell 

nivå.  

 

5. Medlemshantering 

Styrelsen diskuterade hur faktureringsrutinen kan underlättas framöver. Arbetet med 

att fakturera medlemmarna ska vara rimligt i relation till uppdraget och intäkterna.   

 



6. Mötesdatum 2024  

29-30 januari (ca lunch-lunch) hos Eniac i Mölndal 

18 mars kl 10-12 Teamsmöte 

13 maj kl 10-12 Teamsmöte 

9 september kl 10-12 Teamsmöte 

28 oktober kl 10-12 Teamsmöte  

20-21 november hålls styrelsemöte, årsmöte och konstituerande styrelsemöte i 

samband med Eniacs användardagar (den 21-22 november i Göteborg) 

 

7. Ansvarsområden 

Samtliga ledamöter är ansvariga för att hantera alla frågor och delprogram i Aveny. 

Att enskilda ledamöter ansvarar för särskilda delprogram avskaffas.     

 

8. Styrelsens interna arbete 

Styrelsen arbetar med dokument, kallelser och protokoll i Teams och har ett 

gemensamt ansvar för kontakt med medlemmar, förberedelser för styrelsemöten och 

årsmöte.  

Kassör och ordförande tecknar föreningen var för sig, just nu pågår arbete med att 

uppdatera uppgifter hos banken.  

 

9. Styrelsens kontaktuppgifter 

Kontaktuppgifter till styrelsen ska läggas ut på Eniacs hemsida.  

 

10. Övriga frågor. 

Inga övriga frågor har inkommit.  

 

11. Avslutning 

Ordförande tackade för ett bra möte och avslutade mötet.  

 

Patrik Samin Heléne Samuelsson 

Ordförande Sekreterare 
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